
Ad 12  
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w 
Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie w Bielsku Podlaskim na lata 2021-2024.  
 
Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji oraz Rodziny, Zdrowia, Promocji Miasta  
i Współpracy ze Społecznościami Lokalnymi Rady Miasta Bielsk Podlaski  
 
Komisja przyjęła wniosek w sprawie dopisania w celu szczegółowym nr II, w punkcie 3 
problemu dotyczącego seniorów i doznawanej przemocy w rodzinie.  
 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały z uwzględnieniem przyjętego wniosku.  
 
Stanowisko Burmistrz Miasta: 
Burmistrz Miasta informuje, że Gminny Program Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz 
Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie w Bielsku Podlaskim na lata 2021-2022 przyjęty uchwałą 
nr XXXII/252/21 Rady Miasta Bielsk Podlaski z dnia 26 stycznia 2021 r. został opracowany 
zgodnie z zapisami ustawy z dnia 29 lipca 2005 r. o przeciwdziałaniu przemocy w rodzinie 
(Dz. U. z 2021 r. poz. 1249). Ustawa „mówi” ogólnie o pomocy wszystkim osobom 
doznającym przemocy w rodzinie, a w ustawie nie wyszczególniono pomocy osobom 
starszym. Ustawodawca jedynie odpowiednimi zapisami doprecyzował zasady działania i 
pomocy dzieciom, które doznają przemocy w rodzinie. 

W związku z powyższym wniosek Komisji o ujęcie problemu dotyczącego seniorów  
i doznawanej przemocy w rodzinie w celu szczegółowym nr II w punkcie 3, który właśnie 
dotyczy wsparcia dzieci zgodnie z art. 12a ustawy jest niezasadny. 

Burmistrz Miasta podkreśla, że w Gminnym Programie Przeciwdziałania Przemocy w 
Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie w Bielsku Podlaskim na lata 2014-2022 
znajdują się ogólne zapisy niewykluczające pomocy również seniorom doznających 
przemocy, w celu szczegółowym I w punkcie 3 oraz w celu szczegółowym II w punkcie 2. 
 
Komisja do spraw Inwestycji, Gospodarki Przestrzennej i Komunalnej, Rozwoju  
Gospodarczego oraz Porządku i Bezpieczeństwa Publicznego 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Komisja Finansów i Budżetu Miasta 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

 
 
 

 


